
Korespondence s ředitelem Fakultní nemocnice U svaté Anny (květen-červen 2013)  –   
6 DOPISŮ 
 
 
DOPIS 1 
 
Jednota českých matematiků a fyziků  
ČESKÁ FYZIKÁLNÍ SPOLEČNOST  
Odborná skupina Organizace výzkumu  
http://jcmf.cz/osov  
 
13.5.2013  
 
Věc: Průvodní dopis k dvěma podkladům pro XLI. Akademické fórum 23.5.2013.  
 
Přílohy:  
P-Pd  Průvodní dopis k dvěma podkladům pro AF-XLI.  
Z-7    ICRC Brno--Rozhovor k nynější situaci.  
Z-8    M. Rychlík: Výzkumné centrum ICRC bez šéfa Káry. Zeslábne spolupráce s Mayo Clinic?  
__  
 
Vážení adresáti,  
 
právě vyšlý rozhovor s doc. T. Károu k nynější situaci projektu ICRC Brno (BRNĚNSKÝ DENÍK, 13.5.2013) a 
některými údaji s ním související článek M. Rychlíka (ČESKÁ POZICE, 8.4.2013) se mohou dobře uplatnit 
jako další podklady diskuse na XLI. Akademickém fóru 23.5.2013. Skutečnosti a názory v nich uvedené mohou 
přispět ke zpřesnění představ, do jaké míry spadají v daném případě nápravná opatření kompetenčně spíše do 
působnosti Ministerstva zdravotnictví, Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy či Masarykovy univerzity a 
co lze očekávat od aktivit poradních orgánů vlády, zejména Rady pro výzkum, vývoj a inovace, v péči o 
dodržování zákonnosti a o korektnost a transparentnost rozhodovacích a informačních procesů.  
 
S pozdravem  
 
za Odbornou skupinu Organizace výzkumu ČFS JČMF  
Prof. RNDr. Martin Černohorský, CSc., předseda  
cernohorsky@physics.muni.cz <mailto:cernohorsky@physics.muni.cz>  
__  
 
Adresáti: 
 
RNDr. Petr Nečas, předseda vlády České republiky, předseda Rady pro výzkum, vývoj a inovace  
Karel Schwarzenberg, 1. místopředseda vlády  
Mgr. Karolina Peake, místopředsedkyně vlády  
 
Členové vlády ČR  
 
JUDr. PhDr. Petr Mlsna, Ph.D., ministr a předseda Legislativní rady vlády  
Členové Legislativní rady vlády  
Členové Rady pro výzkum, vývoj a inovace  
 
Adresáti bcc:  
 
MUDr. Roman Kraus, MBA, ředitel Fakultní nemocnice Brno a pověřený ředitel Fakultní nemocnice U svaté 
Anny 
 
Doc. Ing. Jakub Fischer, Ph.D., předseda Rady vysokých škol  
Mgr. Miroslav Jašurek, předseda Studentské komory Rady vysokých škol  
Prof. RNDr. Václav Hampl, DrSc., předseda České konference rektorů  
Prof. Ing. Jiří Drahoš, DrSc., předseda Akademie věd ČR  
Prof. PhDr. Petr Fiala, Ph.D., LL.M., ministr školství, mládeže a tělovýchovy  
Mgr.et Mgr. Tomáš Hruda, MŠMT, náměstek ministra pro výzkum a vysoké školství  
Prof. Ing. Jan Hálek, CSc., hlavní garant projektu Reforma terciárního vzdělávání  
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Prof. Ing. Rudolf Haňka, MA, PhD., FEng., hlavní vědecký poradce předsedy Vlády ČR, předseda Rady pro 
reformu vysokoškolského vzdělávání  
Prof. PhDr. Vladimíra Dvořáková, CSc., předsedkyně Akreditační komise  
JUDr. Ivan Barančík, rektor VŠL, místopředseda České konference rektorů  
Prof. Ing. Richard Hindls, CSc., rektor VŠE, místopředseda České konference rektorů  
Prof. MVDr. Vladimír Večerek, CSc., MBA, rektor VFU, místopředseda České konference rektorů  
Prof. Ing. Vladimír Mareček, DrSc., místopředseda Akademie věd ČR  
Prof. PhDr. Jaroslav Pánek, DrSc., místopředseda Akademie věd ČR  
Prof. Ing. Miroslav Tůma, CSc. místopředseda Akademie věd ČR  
Prof. Ing. Rudolf Zahradník, DrSc., Dr.h.c., čestný předseda Akademie věd ČR  
Prof. ThDr. Petr Pokorný, DrSc., předseda Učené společnosti ČR  
Prof. RNDr. Václav Pačes, DrSc., místopředseda Učené společnosti ČR  
Prof. RNDr. Helena Illnerová, DrSc., místopředsedkyně Učené společnosti ČR  
Zákonodárci -- předsedkyně a členové Výboru VVKMT PS PČR:  
Doc. RNDr. Anna Putnová, Ph.D., MBA  
Prof. MUDr. Rom Kostřica, CSc.  
Zákonodárci -- předseda a členové Výboru VVKLPP Senátu PČR  
PhDr. Jaromír Jermář  
PaedDr. Alena Gajdůšková  
PhDr. Marcel Chládek, MBA  
Rada pro reformu vysokoškolského vzdělávání   
Rada projektu Reforma terciárního vzdělávání  
 
Další zainteresované instituce a jednotlivci 
 
 
 
DOPIS 2 
 
Dne 14.5.2013 22:55, rkraus@fnbrno.cz napsal(a):  
 
Vážený pane profesore,velmi děkuji za zaslání této informace.Velmi rád  
bych se zúčastnil jednání Akademického fóra.Nevím,co pro to mohu  
udělat.Rád bych vysvětlil některé informace,proběhlé Vámi zmíněnými  
médii.Myslím si,že takovýto nezávislý orgán by měl mít i informace z druhé  
strany tohoto"sporu".Budu velmi vděčen za Vaši akceptaci mé účasti.S  
pozdravem Roman Kraus  
 
 
MUDr. Roman Kraus, MBA  
ředitel  
 
 
DOPIS 3 
 
Jednota českých matematiků a fyziků  
ČESKÁ FYZIKÁLNÍ SPOLEČNOST  
Odborná skupina Organizace výzkumu  
http://jcmf.cz/osov  
 
Vážený pan  
MUDr. Roman Kraus, MBA  
ředitel Fakultní nemocnice Brno  
ředitel – pověřen řízením Fakultní nemocnice U svaté Anny  
 
14.5.2013  
 
Vážený pane řediteli,  
 
děkuji za Vaši příznivou zprávu. Semináře, které pořádá Odborná skupina Organizace výzkumu České fyzikální 
společnosti Jednoty českých matematiků a fyziků pod názvem Akademické fórum, jsou veřejné a volně 
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přístupné. Ohlášení Vašeho zájmu o vystoupení na XLI. Akademickém fóru 23.5.2013, jehož předseminární 
materiály s pozvánkou a programem připojuji, je velmi vítáno. Umožňuje organizátorům mj. včasnou přípravu 
na eventuálně potřebnou úpravu časového rozvržení programu.  
 
Stejně jako jiná vystoupení bude i Vaše dokumentováno v Záznamu z XLI. Akademického fóra, a to v autorsky 
autentickém znění, bez krácení nebo jakýchkoli redakčních zásahů do něho. Přes krátkost času přichází v úvahu, 
a bylo by jistě k užitku, Váš primární text, který byste operativně zaslal, rozeslat adresátům pozvánky (těch je 
stejně jako adresátů Záznamu řádově více než účastníků samotného semináře) ještě před seminářem. V každém 
případě Vás prosím o sdělení délky Vašeho vystoupení, která by Vám vyhovovala.  
 
S pozdravem  
 
za Odbornou skupinu Organizace výzkumu ČFS JČMF  
Prof. RNDr. Martin Černohorský, CSc., předseda  
cernohorsky@physics.muni.cz <mailto:cernohorsky@physics.muni.cz 
 
 
 
 
DOPIS 4 
 
Dne 22.5.2013 8:36, rkraus@fnbrno.cz napsal(a):  
 
Vážený pane profesore,  
 
je mi moc líto, ale bohužel Vám musím reprodukovat prosbu pana ředitele  
Krause o omluvu jeho neúčasti na Vaší akci. Neočekávaně došlo ke změnám v  
programu u jednání, kde je účast pana ředitele zásadní a nezastupitelná.  
 
Velmi prosím o přijetí této omluvy a o Vaše laskavé pochopení námi  
nezaviněné situace.  
 
S úctou a srdečnými pozdravy  
 
Dagmar Zouharová  
asistentka ředitele  

 

 

DOPIS 5 

Dne 22.5.2013 9:36, Cernohorsky Martin napsal(a): 
 
Jednota českých matematiků a fyziků  
ČESKÁ FYZIKÁLNÍ SPOLEČNOST  
Odborná skupina Organizace výzkumu  
http://jcmf.cz/osov  
 
 
Vážená paní Zouharová,  
potvrzuji přijetí Vaší zprávy.  
S pozdravem  
Martin Černohorský,  
předseda OS OV ČFS JČMF  
 
BCC: Členové OS OV ČFS JČMF  
           Zainteresované instituce a jednotlivci  
 

 3

mailto:cernohorsky@physics.muni.cz
mailto:cernohorsky@physics.muni.cz


 4

 
DOPIS 6 
 
Jednota českých matematiků a fyziků  
ČESKÁ FYZIKÁLNÍ SPOLEČNOST  
Odborná skupina Organizace výzkumu  
http://jcmf.cz/osov  
 
 
Vážený pan 
MUDr. Roman Kraus, MBA  
ředitel Fakultní nemocnice Brno a ředitel Fakultní nemocnice U svaté Anny 

 
Brno, 9.6.2013 

 
Věc: Mezinárodní centrum klinického výzkumu FNUSA-ICRC Brno na AF-XLII 20.6.2013. 
 
 
Vážený pane řediteli, 
 
ve čtvrtek 20.6.2013 se koná XLII. Akademické fórum „Vysokoškolská a vědní politika 1989–2019: Fakta a 
názory II / III “. Vzhledem k Vašemu dopisu ze dne 14.5.2013 s vyjádřením vážnéh zájmu vystoupit na XLI. 
Akademickém fóru 24.5.2013 lze předpokládat, že se budete chtít XLII. Akademického fóra 20.6.2013 
zúčastnit, pokud Vám v tom nezabrání kolize s nějakou akcí, jíž budete muset dát přednost, jak se nečekaně 
stalo den před termínem XLI. Akademického fóra.   
 
Z hlediska předmětné tematiky má značnou důležitost, že účast a vystoupení na XLII. Akademickém fóru 
potvrdil RNDr. Petr Duchoň, působící po ukončení svého členství v Evropském Parlamentu v Bruselu jako 
poradce (Policy Adviser, European Conservatives & Reformists Group). Jeho účast na Akademickém fóru je 
vzhledem k jeho obeznámenosti s problematikou ICRC z doby jeho brněnského primátorského působení a při 
jeho nynější poradenské pozici pro účastníky Akademického fóra a pro mnohé adresáty Záznamu z něho zvlášť 
vítána, mj. i proto, že lze očekávat spolehlivé informace a kvalifikovaná stanoviska k aktuální i perspektivní 
problematice nejen strukturálních fondů. 
 
Organizátorům XLII. Akademického fóra přijde velmi vhod, sdělíte-li délku svého vystoupení, která by Vám 
vyhovovala. Za operativnost této informace Vám předem děkuji. 
 
S pozdravem 
 
za Odbornou skupinu Organizace výzkumu ČFS JČMF  
Prof. RNDr. Martin Černohorský, CSc., předseda  
cernohorsky@physics.muni.cz 
 
 
bcc:  Zainteresované instituce a jednotlivci 

http://jcmf.cz/osov
mailto:cernohorsky@physics.muni.cz

